
Referat fra generalforsamling i Bogense sejlklub den 11. maj 2024 

 

Formanden Ole Østergaard påtog sig selv opgaven som dirigent, da ingen meldte sig. 

Formanden Ole Østergaard kunne konstatere, at indkaldelse til generalforsamling var rettidig 
udsendt. 

Vi var et lille sluttet selskab (den hårde kerne), 5 sejlende både - og 3 kørende biler. 

Der har ikke været nogen aktiviteter i foreningen siden sidste generalforsamling. 

Ole informerede om Hanse Klubbens stiftelse/historie i august 2007 i Nykøbing Sjælland af 
Steen Hansen (tidligere bådejer), nu havnefoged samme sted 

1. træf 2008, Middelfart 
2. træf 2009 Nyborg 
3. træf 2010 Egå 
4. træf 2011 Hundested 
5. træf 2012 Kerteminde 
6. træf 2013 Juelsminde 
7. træf 2014 Svanemøllen 
8. træf 2015 Bogense, blev aflyst, generalforsamling senere i Nyborg 
9. træf 2016 Bogense 
10. træf 2017 Vejle 
11. træf 2018 Havnsø 
12. træf 2019 Agersø 
13. træf 2020 aflyst corona 
14. træf 2021 aflyst corona 
15. træf 2022 Tunø 
16. træf 2023 Nykøbing Sjælland 

Kasseren Ulrik Holst fremlagde regnskab for kalenderåret 2023 – 

32 medlemmer havde indbetalt og egenkapitalen kunne opgøres til kr. 23.542, hvoraf 
lagerbeholning til flag var opgjort til kr. 8.663 – kontantbeholdning i Nykredit 31.12.23 kr.  
14.880. Lageroptælling/værdi af flag foretages inden næste generalforsamling.  

 Ulrik kunne oplyse pr 10.05.24 havde 24 medlemmer indbetalt - saldo i Nykredit kr. 19.679,90 

Kontingent fortsætter uændret med kr. 200 årligt, foreningen har ikke til formål at skulle 
konsolidere sig.  

 



Bestyrelse efter generalforsamling: 

Claus Elvers-Hansen, Kico Svanemøllen  

Ole Østergaard, Modi Egå 

Svend Madsen, Josie Egå 

Jørgen Nielsen, Aurora, Egensedybet 

Bente Schmidt, Josie, Egå (Ulrik Holst ønskede ikke genvalg) 

 

Revisor: 

Jonna Groth, Sea You, Vejle 

Revisor suppleant: 

Henrik Smidt, Sweet Jane, Jyllinge 

 

Evt.  

Næste års træf Jylland, Kr. Himmelfart falder senere den 29.-30.-31 maj, håber på flere 
deltager, da tidspunkter er senere og bådene kan nå at blive klargjorte.  

Svend Madsen, Josie Egå undersøger muligheder i Ebeltoft Skudehavn, ellers blev muligheder 
for afholdelse i Egå og Juelsminde også drøftet.   

Tom, Sea You Vejle undersøger muligheder vinter arrangementer. 

Svend Madsen undersøger også mulighederne for en tur med Molslinjen, som vi tidligere har 
afholdt. 

 

Referent Bente Schmidt  

 


